
Kalmthout, 4 december 2013

 
 
Advies jeugdraad BBC en meerjarenplan 2014-2019 
 
Het meerjarenplan werd voorgelegd op het Dagelijks Bestuur van 26 november 2013 en de 
Algemene Vergadering van 29 november 2013.  
 
De jeugdraad betreurt de beslissing om geen cultuurcentrum te bouwen, maar begrijpt wel 
dat deze beslissing genomen werd in het kader van de besparingen. Het nieuw 
gemeentehuis was voor de jeugdraad geen noodzaak. 
De jeugdraad is positief over de maatregelen die genomen worden voor het jeugdbeleid; de 
dagelijkse werking wordt voortgezet en de werken aan het skatepark en de ecologische 
renovatie van de Govio vormen belangrijke meerwaarden. 
 
De jeugdraad geeft een positief advies voor het meerjarenplan 2014-2019. 
 
 
 
Met vriendelijke groeten 

 

 

 

Amber Daniels 

voorzitter jeugdraad 

 

 
 


